
MsÚ/RV-808/2025-33052-SOC         

Zápisnica zo zasadnutia
komisie sociálnej, zdravotnej a bytovej Mestského zastupiteľstva v Rožňave 

dňa 09.06.2025

Prítomní: podľa prezenčnej listiny    

Zasadanie otvoril a viedol predseda komisie. Zároveň privítal poslanca MZ, p. Ivana Kuhna. 

Program predkladateľ 
1. Správa o činnosti TSP za obdobie 09/2024 – 05/2025 TSP 
2. Správa o činnosti KC za obdobie 09/2024 – 05/2025 KC 

3.
Všeobecne záväzné nariadenie o zákaze prevádzkovania hazardných
hier na území mesta Rožňava v určených dňoch  v roku 2026  – 
návrh  

Mgr. Juraj Halyák

4.
Všeobecne záväzné nariadenie o nakladaní s finančnými 
prostriedkami v sociálnej oblasti - návrh

Mgr. Juraj Halyák 

5.
Bytová agenda 
- informácie v zmysle VZN

Mgr. Ľudmila Černická 

6. Plnenie uznesení Mgr. Ľudmila Černická
7. Rôzne a diskusia 

Záver

Hlasovanie za program: 
Zoltán 
Beke

MUDr. Gabriela 
Takáč Senglerová

Ing. Jozef 
Kováč

Mgr. Marek 
Krajňák

Vojtech Piku Mgr. Csaba 
Simon

Mgr. Andrej 
Vaško

za neprítomná za neprítomný za za neprítomný

  bod č. 1 Správa o činnosti TSP za obdobie 09/2024 – 05/2025
Správu o terénnej práci v meste prezentovali p. Hóková a Csuporiová. 

Otázky a     pripomienky prítomných:    
Simon: informoval sa o počte oddlžovania a aký má vývoj, či klesol počet 
Kuhn: Aký je najväčší problém a ktorý je dlhodobý problém, s ktorým sa stretávajú
Piku: informoval sa, či sa vyriešil problém s odvážaním komunálneho odpadu v severnej časti
mesta. Vyjadril názor, že tí, ktorí majú kontajner 500 m od domu, by mali platiť nižší poplatok,
ako tí, čo ho majú pri dome. 
Kováč:  Pri  riešení  záškoláctva  by  mohli  byť  nápomocní  aj  príslušníci  MOaPS  (namiesto
hliadkovania na priechodoch)

Prítomné pracovníčky odpovedali na niektoré otázky: 
Čo sa týka oddlžovania, počet dlžníkov klesol. Od júla 2025 bude zmena zákona, budú vyššie
poplatky, preto sa očakáva ďalšie zníženie počtu oddlžovaných. 
Priblížili najväčší problém, s ktorým sa dlhodobo stretávajú pri svojej práci, a tým je záškoláctvo.
Príčiny sú rôzne a nie vždy ide o vedomé zanedbávanie školskej dochádzky, ale aj nepredloženie
dokladu od lekára alebo zatváraním školy hneď na začiatku prvej hodiny. Pri meškaní sa tak žiak
vie  dostať  do  školy  až  po  1.  hodine  a častokrát  nečaká  hodinu,  a do  školy  sa  už  nevráti.
Spolupracujú aj  so školami a snažia sa už na začiatku podchytiť tento problém. Čiastočne by
zlepšiť túto problematiku mohlo vyrubovanie pokút, ktoré je už možné stiahnuť zo štátnych dávok
(dávky v hmotnej núdzi, rodičovský príspevok).  
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Kontajner v severnej časti bol preložený vyššie, pokiaľ to dovoľoval terén. Problém s odpadkami
však nie vo vzdialenosti kontajnera od obydlia, ale v ľuďoch.  Stáva sa, že odpad nesú deti, ktoré
nedočiahnu a odpad hodia vedľa kontajnera. 
  
Uznesenie č.1/6/2025: Komisia berie správu o činnosti na vedomie.  
Hlasovanie: 

Zoltán 
Beke

MUDr. Gabriela 
Takáč Senglerová

Ing. Jozef 
Kováč

Mgr. Marek 
Krajňák

Vojtech Piku Mgr. Csaba 
Simon

Mgr. Andrej 
Vaško

Za neprítomná za neprítomný za  za neprítomný

  bod č. 2 Správa o činnosti KC za obdobie 09/2024 – 05/2025 
Správu o činnosti komunitného centra prezentovali p. Szantóová, Punáková. Od júna 2025 došlo
k personálnym  zmenám,  pracovníčkou  KC  je  p.  Ivana  Gunárová.  Komunitná  pracovníčka
priblížila úspechy KC a pokroky, ktoré vidia pri deťoch. Pri aktivitách sú prítomné aj niektoré
matky.  Ich  prítomnosť  má  pozitívny  vplyv  pri  získavaní  zručností,  ako  sa  venovať  deťom.
Spolupracujú  aj  s inými  KC,  napr.  Slavec,  s rozvojovým tímom Bôrka,  združením Meduška.
K záškoláctvu  doplnila  dôvod,  ktorý  vidia,  a to  prostredie,  v akom  žijú.  V tomto  smere  je
prínosom  projekt,  do  ktorého  sa  zapojila  aj  Diecézna  charita  v Rožňave,  cieľom  ktorého  je
podpora dôstojného bývania. Tiež pokuty môžu pozitívne vplývať na dochádzku detí. 

Diskusia prítomných: 
Piku: navrhol, aby prostriedky z pokút boli použité pre školy, ktoré by týmto deťom zabezpečili
stravu, školské pomôcky. 
Kováč: informoval sa o výške prostriedkov z pokút. 
Halyák: Uviedol,  že pokuty udeľuje mesto a je to príjem mesta.  Pokuty sa udeľujú v zmysle
zákona a platí od tohto školského roka. 
Kuhn: Môže sa viesť diskusia o použití prostriedkov z pokút pre školu a potreby dieťaťa. 
Piku: Záškoláctvo je  problém, ktorý je potrebné riešiť, no opatrenia ako výkon trestu pre rodiča
alebo pokuty nie sú účinné. Vhodnejším riešením by bola ústavná starostlivosť o dieťa. 

Uznesenie č.2/6/2025: Komisia berie správu o činnosti na vedomie.  
Hlasovanie: 

Zoltán 
Beke

MUDr. Gabriela 
Takáč Senglerová

Ing. Jozef 
Kováč

Mgr. Marek 
Krajňák

Vojtech Piku Mgr. Csaba 
Simon

Mgr. Andrej 
Vaško

Za neprítomná za neprítomný za  za neprítomný

  bod č. 3
Všeobecne záväzné nariadenie o zákaze prevádzkovania hazardných hier na 
území mesta Rožňava v určených dňoch  v roku 2026  – návrh  

Materiál  prezentoval  p.  Halyák.  Zákon č.  30/2019 Z.  z.  o hazardných hrách dáva obciam
možnosť určiť si vo všeobecne záväznom nariadení dni nad rámec zákonom stanoveného zákazu
(Veľký  piatok,  24.  a 25.  12.),  počas  ktorých  bude  zakázané  prevádzkovanie  vybraných
hazardných hier na území obce.  Ak obec chce mať takéto VZN, musí ho prijať  do 31. októbra,
pričom jeho ustanovenia budú platiť v priebehu nasledujúceho kalendárneho roka. Z uvedeného
vyplýva, že zákaz prevádzkovania vybraných druhov hazardných hier počas dní stanovených vo
VZN je potrebné obnovovať každoročne. Predložený návrh vychádza z právneho stavu v roku
2025, dávame však do pozornosti,  že Deň ústavy SR (1. september) už nie je a Deň boja za
slobodu a demokraciu (17. november) s najväčšou pravdepodobnosťou nebude dňom pracovného
voľna. 
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Diskusia prítomných: 
Kováč:  Komisia  už  prijala  uznesenie  týkajúce  sa  hazardu v meste.  Odporúčal  sa  riešiť  zákaz
umiestňovania herní na území mesta. 
Halyák: V tomto prípade ide o iné VZN. 
 
Uznesenie č.3/6/2025: Komisia odporúča schváliť maximálny počet dní zákazu prevádzkovania
hazardných hier.  Zároveň odporúča zaoberať sa myšlienkou zákazu hazardu v meste,  resp.
využitia  finančných  prostriedkov  z hazardných  hier  na  sociálne  účely  ako  prevencia  proti
patologickým javom.  
Hlasovanie: 

Zoltán 
Beke

MUDr. Gabriela 
Takáč Senglerová

Ing. Jozef 
Kováč

Mgr. Marek 
Krajňák

Vojtech Piku Mgr. Csaba 
Simon

Mgr. Andrej 
Vaško

Za neprítomná za neprítomný za  za neprítomný

  bod č. 4
Všeobecne záväzné nariadenie o nakladaní s finančnými prostriedkami 
v sociálnej oblasti - návrh

Materiál  prezentoval  p.  Halyák.  K vypracovaniu návrhu nového Všeobecne záväzného nariadenia
o nakladaní  s finančnými  prostriedkami  v sociálnej  oblasti  sme  pristúpili  najmä  z nasledovných
dôvodov: 
1.  Návrh oproti  súčasnej  právnej  úprave neobsahuje  ustanovenia,  ktoré  by boli  „skopírované“ zo
zákona.  Týka  sa  to  poskytovania  finančných  príspevkov  v zmysle  zákona  448/2008  Z.  z.
a zabezpečenie pochovania, ktoré upravuje zákon č. 131/2010 Z. z. o pohrebníctve. 
2. Zmenená bola maximálna výška sociálnej pomoci podľa počtu členov domácnosti.
3.  Doplnená bola úprava pri výkone osobitného príjemcu. Mesto na základe osobitných predpisov
vykonáva  osobitného  príjemcu  dávok  v hmotnej  núdzi  a štátnych  sociálnych  dávok.  Na
zabezpečenie výkonu Úrad práce sociálnych vecí a rodiny Rožňava poskytuje dotáciu na každého
člena domácnosti, ktorej sa poskytuje pomoc v hmotnej  núdzi alebo štátna sociálna dávka, ak sa
viac ako polovica pomoci poskytuje 
- vo vecnej forme, najviac v sume 3 € na mesiac, 
- v peňažnej forme, najviac v sume 1 € na mesiac. 
Na základe usmernenia Ústredia práce, sociálnych vecí a rodiny Bratislava, podmienky výkonu
osobitného príjemcu majú byť zakomponované vo všeobecne záväznom nariadení. 

Uznesenie č.4/6/2025: Komisia odporúča schváliť návrh  Všeobecne záväzného nariadenia o
nakladaní s finančnými prostriedkami v sociálnej oblasti bez pripomienok.  
Hlasovanie: 

Zoltán 
Beke

MUDr. Gabriela 
Takáč Senglerová

Ing. Jozef 
Kováč

Mgr. Marek 
Krajňák

Vojtech Piku Mgr. Csaba 
Simon

Mgr. Andrej 
Vaško

Za neprítomná za neprítomný za  za neprítomný

  bod č. 5 Bytová agenda - informácie v zmysle VZN
I  nformácie v     zmysle   VZN (obdobie od  23.04.2025 do 31.05.2025)  
Doručené žiadosti:  3 žiadosti        (z toho 1 do poradovníka, 2 zamietnuté) 
Odovzdané byty: 2 byty (2 byty Družba) 
Vyradené žiadosti: 3 žiadosti (2 z dôvodu pridelenia, 1 neaktualizovaná)  
  
Uznesenie č.4/6/2025: Komisia berie informácie na vedomie. 
Hlasovanie: 

Zoltán 
Beke

MUDr. Gabriela 
Takáč Senglerová

Ing. Jozef 
Kováč

Mgr. Marek 
Krajňák

Vojtech Piku Mgr. Csaba 
Simon

Mgr. Andrej 
Vaško

Za neprítomná za neprítomný za  za neprítomný
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  bod č. 6  Plnenie uznesení

Uznesenie č. 6/6/2025: Komisia berie plnenie uznesení na vedomie. 

Hlasovanie: 
Zoltán 
Beke

MUDr. Gabriela 
Takáč Senglerová

Ing. Jozef 
Kováč

Mgr. Marek 
Krajňák

Vojtech Piku Mgr. Csaba 
Simon

Mgr. Andrej 
Vaško

Za neprítomná za neprítomný za  za neprítomný

  bod č. 7 Rôzne, diskusia 

Bez diskusie 

 

 
Záver  
Predseda komisie poďakoval prítomným za účasť na komisii. Najbližšie zasadanie komisie podľa
harmonogramu bude 08.09.2025. 

Zoltán Beke     
predseda komisie                       

Zapísala: Ľudmila Černická
tajomníčka komisie 

Doručenie: primátor mesta, zástupca primátora, hlavný kontrolór mesta, vedúci odborov MsÚ, 
predkladatelia materiálov.  Zverejnenie: na webové sídlo mesta Rožňava 
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